
Fietsersbond legt stadsbestuur het vuur aan de schenen - 20/11/2014
Aalst -

Met een symbolische fakkelactie 
heeft de Aalsterse Fietsersbond het 
(te) trage tempo van de 
verlichtingswerken aan het fietspad 
tussen Aalst en Gijzegem 
aangeklaagd. ‘De verlichting is een 
zegen voor fietsers, maar hoe komt 
het dat de werken zo traag 
opschieten?’

Het systeem met led-lampen die aangaan wanneer er een fietser passeert, had eigenlijk voor de 
start van dit schooljaar klaar moeten zijn. Dat kondigde schepen van Openbare Werken Ann 
Van de Steen (SD&P) vorig jaar aan. Omdat het november is en er nog steeds geen lamp 
brandt, voerde de Fietsersbond gisteravond actie. ‘De komst van verlichting is een zegen voor 
fietsers’, zegt voorzitter Ronny Van Cutsem. ‘Maar hoe komt het dat de werken zo traag 
opschieten? Een hekel punt nu het zo snel donker wordt.’

‘Ik betreur deze actie’, antwoordt schepen Van de Steen. ‘Er was iets mis met de paaltjes 
waarop de verlichting bevestigd moest worden. Daarom hebben we ze teruggestuurd en nieuwe 
besteld. Over twee à drie weken is alles klaar. Dit was een grote investering en als er een defect 
is, gaan we daar niet licht over.’ 
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